
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 19. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 96
Statens Arkiver har hidtil primært indscannet dokumenter til brug for slægts-
forskere (f.eks. kirkebøger, folketællinger og skifteprotokoller), men i det åbne
samråd den 21. november 2014 om konsekvenserne af lukningen af Er-
hvervsarkivet, oplyste ministeren, at lukningen ikke ville betyde så meget for
forskere og studerende i Aarhus, fordi indscanningen fortsætter. Kan ministe-
ren redegøre for i hvilken udstrækning, forskere og historiestuderende hidtil
har været taget med på råd i forbindelse med Rigsarkivets indscanningspro-
jekter og hvordan deres behov fremover imødekommes, når nu de fratages
deres fjernlånsmuligheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V) og Finn Thranum (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Kim.Andersen@ft.dk,
finn.thranum@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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